
 

 

 

 

VIKEN IDRETTSKRETS 

Adresse  

Viken idrettskrets 

Strømsveien 80 

2010 Strømmen 

e-post viken@idrettsforbundet.no 

 

 

Protokoll fra styremøte 3/23-24, i Viken idrettskrets 

Dato: 14.03.2023  

Sted: på Teams  

Til stede: 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud (leder), Emilie Zakariassen Hansen, Kjetil Bakke, 
Anne Groseth, Turid Williksen, Pål Thomassen, Odin Sjøtun, Amalie 
Hov Malkenes, André Hansen, Hilde Stokke, Samir Tawfiq, Anita 
Hokholt Engh  

Varamedlemmer:  Lisbeth Coste og Roy Wetterstad 

Forfall:   Atle Magne Strandos 

Adm:  Runar Sveen (assisterende org.sjef), Johan Conradson, Øyvind  
Thorsen, Knut Harald Sommerfeldt. 

Habilitet: Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i noen av sakene.  

Lagsbevegelser sendes ut sammen med protokollen. 

 

16/23-24 Infosaker 

• Fordeling særidrettsmidler med frist 10. mars v/Runar Sveen  

o Nytt system etter kretstinget, enklere å søke og tilskudd beregnes etter 

antall aktive under 20 år. 49 søknader mottatt. 

• Oppussing av kontorlokalene på Strømmen v/Runar Sveen 

o Samlet ansatte for håndballregionen i ett stort areal som også kan brukes 

som møterom, sosialt rom etc.  

• Regnskapet v/Runar Sveen 

o Resultatet ble 107’ underskudd, mot budsjett som var 1 630’ underskudd. 

Revisjon skjer fra uke 12, styret behandler saken 18.4. og kontrollutvalget 

20.4.   

• Politisk kvarter v/Johan Conradson, se notat 

• Lisbeth Coste har laget utkast til «Velkommen til VIK»  

• Kretsledermøte neste tirsdag, lovsaker til tinget bl.a. 21.3. Styremedlemmer som 

ønsker, kan delta. 
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Vedtak:  Sakene ble tatt til orientering 

 

17/23-24 Protokoll fra styremøtet 14.02.2023 

Skrivefeil i to navn korrigeres. 

Vedtak:  Protokollen fra styremøtet 14.02.2023 ble vedtatt med de to 
korrigeringene som ble bemerket. 

 
18/23-24 Rekruttere og beholde frivillige 
Saken ble utsatt til neste møte. 
 
  
 
19/23-24 E-sport 
Hva skjer innenfor relasjonen e-sport og idretten og hva er Viken idrettskrets rolle?  
Saken ble presentert av Øyvind Thorsen. Powerpointpresentasjonen gjøres tilgjengelig 
for styret i Teams.  
 
 
Vedtak:  Saken ble tatt til orientering. 
 
20/23-24 Årsrapporten 2022 
Utkast til tekst vedlagt, i tillegg til denne samt bilder vil følgende kapitler legges inn:  

• Viktige saker måned for måned  

• Vedlegg 

Det vil lages en PDF og en digital versjon. Saken ble presentert av Knut Harald 
Sommerfeldt.  

 

Følgende innspill til mulige tilføyelser ble gitt: 
- Livsløpskonferansen, folkehelse 
- Mer om VIKs posisjon i e-sport 

- Paraidrettsleir på Hurdal, 20 år 

 
 

Vedtak:  Foreslått tekst og struktur ble vedtatt med de innspill til endringer som 
kom frem i styremøtet. 

 
21/23-24 Høring «Idretten vil»  
Høringsgrunnlaget er sendt ut. Arbeidsgruppen som ledes av Emilie Zakariassen ber om 
innspill fra styret. Høringsfrist er 21. mars. 

Tilbakemeldinger i møtet: 

• Aktivitet – aktivitetsglede i større grad enn kun idrett for å favne bredere 
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• Gode og veldrevne idrettslag – det er nevnt det med enklere idrettslag – videreutvikle 

modellen for enklere idrettslag – fått innspill 

• Like muligheter – målepunkt 7 – halvere antall barn som  .. (nevner idrettsforbundet – 

ikke idretten) må være konsistens i bruk av begreper – litt mer rundt hva en skal gjøre 

for å nå målet 

• Helse – hvordan kan idretten medvirke for å redusere helseutfordringene – de fleste 

har overvekt – etc... hvordan kan idretten bidra – mer konkrete tanker – etablere 

kontakt med Helsedirektoratet etc. 

• Medlemsorganisasjonen – men idretten har mange folkehelsetilbud  

• Går fra to dokumenter til ett dokument – idretten skal er (var) mer konkret – det bør 

med i tilbakemeldingen – vi bør ha litt «hjelp» med hva resten av organisasjonen skal 

ta tak i og jobbe med. Bør finne en måte å presentere hvordan en skal 

implementere planen. 

• Når en skal bruke et begrep som «Verdens beste idrettsorganisasjon», må en ha 

organisasjonsmål (altså de som er under det overordnede målet.  

• Folkehelse som strategisk satsingsområde (ref bedriftsidrettens forslag) – folkehelse 

bør nevnes i vårt innspill.  Varierte idrettstilbud – få det utbrodert? Få inn folkehelse 

• Hvordan skal vi gjøre en vurdering av at NIF (idretten) når sine mål? Det er vanskelig 

å mene noe om. 

• Side 6, «Overliggende organisasjonsledd har sin berettigelse i å legge til rette for 

idrettslagene» ... idrettskrets, idrettsråd og særforbund jobber med mer enn det.. 

• Bra med mangfoldig idrett 

• Viktig å gjøre det enklere – men hvordan? 

 
Vedtak:  Arbeidsgruppen tar med innspill fra styret inn i høringssvaret fra Viken 

idrettskrets. 
 
 
 
22/23-24 Saker til idrettstinget 2023 
Lenke til tingsakene: https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-
ledermote/idrettstinget-2023/artikler/innkomne-forslag-til-idrettstinget-2023/ 
 
Viktige datoer:  

• Frist for idrettsstyrets tingsaker: 2. mai 

• VIKs ledermøte for idrettsråd og særidretter: 11. mai 

• Idrettstinget 2. juni  

Styret diskuterer prosess samt etablerer en arbeidsgruppe for å styre prosessen. 
 
Vedtak:   

Idrettsstyrets saker sendes idrettsråd og særidretter i Viken så snart de 
foreligger. VIK legger opp til et innspills- og drøftingsmøte 11. mai, og 
styret etablerer deretter sin egen meningsplattform for tingsakene. 
Arbeidet med styrets meningsplattform ledes av Kjetil Bakke sammen 
med Hilde Stokke, Roar Bogerud og Roy Wetterstad. 

 
 

 
23/23-24 Kandidater til NIFs valgkomité 

https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/idrettstinget-2023/artikler/innkomne-forslag-til-idrettstinget-2023/
https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/idrettstinget-2023/artikler/innkomne-forslag-til-idrettstinget-2023/
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Saksframlegg vedlagt. 
 
Vedtak:  Avventer saken til møtet med idrettskretsene. Brevet sendes til idrettsråd 

og særkretser/ regioner.  
 
224/23-24 Eventuelt 

- Anbefaling om å fortelle om hva VIK jobber med og om prosessen ifm at det ikke 
ble valgt å innkalle til e.o. kretsting når styret deltar på årsmøter/ting.  

- Anleggskonferanse neste helg, fortsatt mulig å melde seg på  
o De andre kretsene burde også minnes på det 

- Jobber med navneskifte på Heimevernets distriktsråd til «Regiment» 

Neste styremøte er 18. april på teams (vurderes fysisk).   

Roar Bogerud, styreleder 

 
 
 
 
 

 

 

 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/viken/kalender/anleggskonferanse-barum/

